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Notulen Algemene Leden Vergadering RZC 2022 
 
Aanvang 6 april 2022, 19.30 uur 
Locatie: Doelum, vergaderzaal 
  
 
 

1. Opening 19.30 uur 
CM: De voorzitter Chrétien Mali heet iedereen welkom en verontschuldigt zich namens het bestuur 
dat de vergadering twee weken is uitgesteld ivm een een financiele nacontrole die meer tijd nodig 
had. 

2. Vaststellen agenda 
Geen aanpassingen, de agenda is vastgesteld. 

3. Mededelingen bestuur en ingekomen stukken  
CM: Rob Mulders, trainer bij de triatlon is vader geworden. 
CM: Na afloop wordt iedereen uitgenodigd voor een drankje aan de bar. 
CM: De merknaam Superspetters gaat verdwijnen. De methode kan gebruikt worden, maar gaat 
onder een andere naam verder. 
HZ: twee afmeldingen namelijk JanHarm Vos en Arjen Beumer 

4. Notulen vorige vergadering (10 maart 2021)  
CM: Er zijn geen vragen over of opmerkingen op de notulen en wordt daarbij vastgesteld. 

5. Jaarverslagen  
HZ behandelt deze en vat ze samen: 

a. Secretaris 
2021 is begonnen met een avondklok en beperkte sportmogelijkheden. Hierdoor lagen trainingen, 
lessen maar ook andere activiteiten stil. Er heeft een bestuurswisseling plaatsgevonden, namelijk 
Werner Koch als voorzitter werd opgevolgd door Chrétien Mali en Rita van der Horst als 
waarnemend penningmeester werd opgevolgd door Jasper Mater. De AlV van 2021 was online 
tijdens de avondklok. Tijdens de ALV is gesproken over de gevolgen van Corona, de ongewijzigde 
contributie en is Werner Koch benoemd tot Lid van Verdienste en is Rita van der Horst bedankt voor 
20 jaar penningmeester. Rita en de ledenadmin Alef van Brakel zijn tot het dagelijks bestuur 
toegetreden. In het voorjaar werd langzaam weer meer mogelijk waar door de afdelingen goed 
gebruik van is gemaakt. In juli bestond RZC 90 jaar. Dit is niet groots gevierd. Ter gelegenheid hiervan  
zijn chocolade tablets uitgedeeld aan de leden en is een paginagrote advertentie in de Rijn en Veluwe 
geplaatst. Aan de begin van de zomer was een goed bezochte minimarathon. De crosstriatlon-
Rijntocht ging in 2021 wel door, echter zonder publiek. In het najaar moest ook RZC de corona check 
app gebruiken. Dit gebeurde zonder veel problemen, maar met gemengde gevoelens. De moeilijkste 
beslissing was eind 2021 toen een invulling gegeven moet worden aan het sporten tussen 5 am en 5 
pm. Het bestuur heeft besloten de paar uur die RZC in dit tijdsblok had vrijwel volledig te geven aan 
de jeugd. Hier is zowel begrip als onbegrip voor. Het bestuur had besloten geen extra uren in te 
kopen omdat dit de sport misschien wel ten goede zou komen, maar in strijd zou zijn met het 
coronabeleid van de overheid. Snel hierna werd sporten helemaal verboden. De zwemvierdaagse en 
de oliebollenverkoop kwamen hierdoor ook te vervallen. Er is in 2021 wederom een herhalingsles 
levensreddend handelen georganiseerd voor de vrijwilligers en trainers. Het ledenaatal bleef verder 
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vrijwel stabiel rond de 400 leden. HZ bedankt iedereen die zich op welke wijze dan ook heeft ingezet 
voor RZC. 

b. Ledenadministratie 
AvdB: Het ledenaantal is iets gekrompen met 18 leden, maar nog steeds een kleine 400 leden groot. 
Verder geen spannende ontwikkelingen. Enkele leden hebben het lidmaatschap opgezegd maar zijn 
ook weer teruggekeerd. Superspetters zijn gekrompen, mede als gevolg van de afbouw van de 
dinsdag-donderdaggroep. Er is nog geen beeld hoe het verloop binnen de afdelingen is omdat het 
systeem dit nog niet toelaat. 

c. Afdelingen  
Hier zijn geen vragen over of opmerkingen op. 

6. Financiën  
a. Exploitatieoverzicht 2021 

JM: Jasper Mater geeft toelichting bij het exploitatieoverzicht: De bestaan uit de contributie van de 
leden en de subsidie van de gemeente. Daarnaast is er geld ontvangen van Optisport voor de niet 
gebruikte baduren deels in 2020 en deels in 2021als gevolg van de coronabeperkingen. Deze is of 
wordt deels verrekend met de contributie van de leden, deels terugbetaald aan de gemeente als te 
veel ontvangen subsidie  en deels gebruikt als spaarpot voor eventuele andere tegenslagen. Dit 
laatste is op de ALV van 2021 ook voorgesteld. Omdat er minder is gezwommen en georganiseerd in 
2021, zijn er minder kosten gemaakt. De kosten voor de 90ste verjaardag zijn deels betaald door RZC 
en deels door de Stichting RZC. Er zijn kosten gemaakt voor opleiding kader en levensreddend 
handelen. Wat daaraan overgehouden wordt ten opzichte van begroot wordt gebruikt voor het 
volgend jaar. De inkomsten staan iets onder druk omdat de Superspetters minder inkomsten 
genereren door teruglopend aantal lessers. 
Suggestie uit de zaal: geen teruggave van de contributie maar volledig te reserveren voor stijgende 
energiekosten.  
JM: Terecht punt en doorbetalen tijdens corona wordt ook gewaardeerd. Stijgende kosten als gevolg 
van stijgende energieprijzen, minder subsidie en minder inkomsten door Superspetters is een zorg, 
maar toch is besloten en ook altijd belooft tijdens de corona dat niet gemaakte kosten naar de leden 
terug zouden vloeien. 
JM: aandachtpunt is de steeds terugkerende contributie betalingsachterstand van een aantal leden. 
Verder is de Rijntocht ondergebracht in RZC en niet meer in de Stichting omdat dit 
verzekeringstechnisch beter is. Hierdoor komen de Rijntochtkosten ook op de rekening van RZC en 
niet meer voor rekening van de stichting. De stichting wordt hierdoor de sponsor voor de rijntocht. 
Verder hebben niet alle afdelingen de vrij te besteden ruimte gebruikt en wat overblijft wordt 
gereserveerd voor de toekomst. 

7. Kascontrolecommissie  
a. Decharge verlenen aan dagelijks bestuur 

EQ: Erick Quak en Renate Janssen, de kascommissie, hebben de stukken beoordeeld en het overzicht 
goedgekeurd, bedankt de penningmeester en verleent het bestuur decharge. 
CM: bedankt Eric en Renate voor hun bijdrage. 

b. Instellen nieuwe kascontrolecommissie  
CM: de nieuwe kascommissie 2022 bestaat uit Eric Quak, Malou Heidekamp (reservelid 2021) en 
reservelid Rita van der Horst 

8. Bestuurswisseling 
CM: Het dagelijks bestuur 2022 bestaat uit  

Chrétien Mali  Voorzitter 
Jasper Mater Penningmeester 
Hans Zweers Secretaris, aftredend en niet herkiesbaar in 2023 
Alef van Brakel  Ledenadmin, aftredend en niet herkiesbaar in 2023 

CM: Rita van der Horst als algemeen bestuurslid stopt als bestuurslid 
CM: Het algemeen bestuur (vertegenwoordigers van de afdeling) bestaat uit: 
  Matthias Timmers  Waterpolo 
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  Linda Kaldenberg Superspetters 
  Rob Mulder  Triatlon voorlopig 
  Egwin Janssen  Zwemmen 
  Irma Hommenga Aquafit 
  Ritta van der Horst Masters 
CM: Rita van der Horst wordt bedankt voor 23 jaar dagelijksbestuurslid en het bestuur wil de 
vergadering vragen Rita te benoemen als Erelid. 
Er vindt geen stemming plaats maar de vergadering stemt met het voorstel in middels een applaus. 
CM: Houdt een speech met input van enkele leden. “Denken aan Rita is denken aan RZC, denken aan 
RZC is denken aan Rita, een echt verenigingsmens”, “midden jaren 90 in Renkum beland bij RZC, 
meegedaan aan NK”. Rita als trainster “altijd op tijd, goed verzorgt, niet te lang en niet te kort, 
motiverend en betrokken”. Rita als bestuurder “ hield de financiele positie van RZC bijzonder goed in 
de gaten en greep in waar nodig, betrokken en accuraat en als een soort archief”. Rita als sporter “ 
masterzwemmer, openwaterzwemmer, triatleet, volgende uitdaging IJselmeer?”. Samenvattend 
“Passie, tomeloze inzet en een onnavolgbare inzet”. Rita wordt bedankt voor haar inzet en krijgt het 
Erelidmaatschap van RZC. 

9. Vaststellen begroting en contributie 2022 
a. Begroting 2022 

JM: Het streven was om de contributie niet te verhogen maar daar kan niet aan worden ontkomen. 
De subsidie van de gemeente blijft hetzelfde. Pas in 2023 wordt deze met 5000 euro gekort en in 
2024 wederom met 5000 euro. Er zijn gesprekken gevoerd om te kijken of daar toch iets aan kunnen 
veranderen maar nog zonder resultaat.  
JM: Veel bedragen zijn als voorgaande jaren, zoals opleiding kader. De vrijgekomen uren van de 
superspetters op dinsdag en donderdag worden niet teruggegeven aan optisport, omdat deze uren 
dan definitief kwijt zijn, maar de badhuur komt ten laste van de gehele vereniging tot er een invulling 
voor gevonden is. Bijdrage stichting staat voorlopig op nul, omdat dit opnieuw wordt afgestemd. 

b. Contributie 2022 
JM: de contributie voor de junioren, jeugd en senioren worden samengevoegd in twee jaar. De 
huidige junioren betalen het oude bedrag verhoogd met 4 procent, de nieuwe instroom gaan het 
nieuwe tarief betalen. De contributie gaat met 4% omhoog helaas. Er moet rekening gehouden 
worden met meer verhogingen de komende jaren.  
Vanuit de zaal: contributie zal de komende jaren verder omhoog gaan, hoe kan dit beperkt blijven. A. 
door meer leden, B door de vakantieperiode wanneer er niet gezwommen wordt, beter af te melden,  
De vakantieperioden worden nu standaard afgemeld bij Optisport tenzij de afdelingen nadrukkelijk 
aangeven dat er badwater nodig is. 
Verder wordt voorgesteld terug te gaan naar de gemeenteraad met het verhaal wat de 
contributiekorting betekent voor de contributie van RZC en dat zwemmen niet een elitaire sport 
wordt. 
Superspetters leverde in het verleden geld op, maar nu is slechts éénderde van de kinderen nog bij 
RZC op zwemles als gevolg van te weinig kader terwijl er wel badwater beschikbaar is. Samenwerking 
met Optisport zou een mogelijkheid kunnen zijn, maar lijkt nog niet realistisch te zijn. 
 
De contributie 2022 wordt vastgesteld : 

Superspetters    € 38,92 
Swimkick    € 20,64 
Keep fit     € 11,86 

     Masterzwemmen   € 21,27 
Aquafit     € 26,76 
Waterpolo minipupillen (t/m 12 jaar) € 24,95 
Waterpolo (jeugd, dames, heren)  € 29,10 
Minioren    € 24,95 
Zwemmen junioren (uitstroom)  € 36,59 
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Zwemmen junioren/jeugd/senioren € 44,88 
Niet-sportend lid   € 6,71 
 

10. Omgaan met Corona 
CM: Voorstel is om breid te zijn voor een volgende coronagolf in het najaar door een projectgroep op 
te richten om hierover na te denken en draaiboeken te maken. Welke creatieve ideeen kunnen we 
bedenken om tijdens eventuele lockdowns wat te kunnen organiseren.  
Er wordt getwijfeld over de noodzaak om op voorhand al na te gaan denken wat er eventueel gedaan 
kan worden. 
Chrétien Mali en Pieter Mostert vormen dit groepje en gaan opzoek naar meer mensen. 
 
Corona is ook een feestje: 
Kunnen we dit seizoen stilstaan bij het 91-jarig bestaan en iets organiseren? 
Kunnen we topzwemmers uitnodigen voor een clinic, bijv met de opbrengst van de 
oliebollenopbrengst. 
Eind-seizoen feest voor de hele vereniging? 
Anette van Binsbergen, John van Susteren en Matthias Timmers gaan hierover nadenken 

11. Rondvraag 
 Wat houdt de vrije uren badhuur in? Dat zijn de uren waar de Superspetters op dinsdag en 

donderdag zaten en nu vrij zijn voor een nieuwe invulling. 
 Kan er gekeken worden of de waterpolo uren van de verschillende groepen meer aansluiten, 

bijv de jeugd en de heren aansluitend (herprogrammering)? Nu zit er een te groot gat tussen. 
Dit wordt in een bestuursoverleg besproken. 

 Er is een concept Toezichthouders Optisport opgesteld. Wat is daar de status van? Het eerste 
voorstel is verder uitgekleed  tot iets werkbaar document, getoetst door de KNZB en de 
gemeente. Daarna is het naar Optisport gestuur en daar is het blijven liggen. Het gaat om 
verantwoordelijkheden. Dit wordt door CM meegenomen in het volgend overleg met 
Optisport. 

 100x100 is tweemaal georganiseerd, maar niet afgelopen jaar. Eric Quak wil dit wel weer 
organiseren met anderen. 

 Wat is de visie van het bestuur voor dor de toekomst? Moeten de leden me ideeen komen? 
De plannen moet vanuit het bestuur komen.  

 Zijn er nog mogelijkheden om van de 1000 uren verplichting af te komen? Dat zal met de 
gemeente besproken moeten worden. 

12. Sluiting 21.32 
 
 


